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Notulen van de vergadering gehouden 
op v r i j d a g 6 a p r i l 1973 i n het Catshuis, 

van negen t o t e l f uur 

Aanwezig: m i n i s t e r - p r e s i d e n t Biesheuvel en de mi n i s t e r s 
Boersma, B o e r t i e n , Langman, Nelissen en 
Schmelzer 
Voorts z i j n aanwezig s t a a t s s e c r e t a r i s Vonhoff 
en de heren Hartogh (BuZ), I t a l i a n e r (BuZ), 
Van Nes (LV), de Grooth (EZ), L o o i j e n ( P i ) en 
Sassen (PV b i j de Europese Gemeenschappen) 
S e c r e t a r i s : mr.J.P.M.H.Merckelbach 
A d j u n c t - s e c r e t a r i s : drs.I.G.Roos 

1. Notulen van de vergadering van 2 maart 1973 

De n o t u l e n worden ongewijzigd vastgesteld, 

2. Mededelingen 

Geen onderwerpen. 

3. Voorbereiding van de R a a d s z i t t i n g van de Europese 
Gemeenschappen van 9 en 10 a p r i l 1973 (Landbouwraad) 
{Conclusies van de coördinatiecommissie van 4 a p r i l 1973; 
nota van het m i n i s t e r i e van Landbouw en V i s s e r i j dd. 
2 a p r i l 1973, nr.2449 / 7 3 , over het EEG-landbouwprijs-
b e l e i d voor 1973-1974) 

M i n i s t e r Langman merkt op dat de coördinatie
commissie op 4 a p r i l j l . n i e t getracht h e e f t conclusies 
te formuleren. De commissie h e e f t z i c h met name bezig
gehouden met de volgende vragen. Ten eerste de vraag 
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of het verstandig i s om de huidige p r i j s r o n d e te 
gebruiken voor een stap met 2,76$ i n de r i c h t i n g 
van het h e r s t e l van het eenheidsprijsniveau. Ver
volgens de vraag of getracht moet worden te v e r h i n 
deren dat de p r i j z e n i n de akkerbouwsector zodanig 
s t i j g e n dat d i t door de VS gezien wordt a l s een on
v r i e n d e l i j k gebaar. Ten s l o t t e de vraag of boven 
de voorgestelde 2,76$ nog p r i j s s t i j g i n g e n noodza
k e l i j k z i j n . Ten aanzien van de Commissievoorstel
l e n voor de berglandbouw w i j s t spreker erop, dat 
hierover b i j de toetredingsonderhandelingen toe
zeggingen z i j n gedaan. De vraag i s echter of de 
begunstigde gebieden n i e t s t e r k beperkt dienen te 
worden, i n welk geval de Nederlandse landschaps
parken n i e t onder de nieuwe r e g e l i n g zouden v a l l e n . 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t vraagt wat de gevol
gen z i j n van het n i e t uitbrengen van advies door 
het Europese Parlement. 

Ambassadeur Sassen d e e l t mede dat h i j t o t 
gisteravond door de landbouwattaché v a n u i t Luxemburg 
op de hoogte i s gehouden van de ontwikkelingen i n 
het Parlement. De g a u l l i s t i s c h e f r a c t i e h e e f t ge
t r a c h t een motie aangenomen te k r i j g e n , waarin 
de Commissie u i t g e n o d i g d wordt nieuwe v o o r s t e l l e n 
i n te dienen, l o s van de monetaire aspecten. Deze 
motie kreeg geen steun van de andere f r a c t i e s . 
Daarna vond een verward debat p l a a t s met het heden
ochtend bekend geworden e i n d r e s u l t a a t , dat met 31 
tegen 30 stemmen werd b e s l o t e n geen advies u i t te 
brengen. I n h e t Comité van PV's i s door de Commis
sie melding gedaan van een ontmoeting van commis
s a r i s L a r d i n o i s op 22 maart met under-secretary 
Casey w a a r b i j de heer L a r d i n o i s de Commissievoor
s t e l l e n h e e f t toegelicht;. De r e a c t i e s van Casey en 
Eberle waren n i e t ongunstig. 

M i n i s t e r Boersma verwacht dat i n de Raads
z i t t i n g van 9 en 10 a p r i l nog geen overeenstemming 
z a l worden b e r e i k t ; er i s reeds v o o r z i e n i n een 
volgende vergadering, een week l a t e r . Ervan u i t g a a n 
de dat i n ieder geval overeenstemming z a l moeten 
worden b e r e i k t acht spreker de volgende punten van 
groot gewicht voor de b e p a l i n g van h e t Nederlandse 
standpunt. Op de eerste p l a a t s i s het standpunt 
van Nederland door de j a r e n heen a l t i j d geweest, 
dat de a f w i j k i n g e n van de eenheidsprijzen s l e c h t s 
van t i j d e l i j k e aard kunnen z i j n . Een v o l l e d i g of 
g e d e e l t e l i j k h e r s t e l van het eenheidsprijsniveau 
zou derhalve de p o s i t i e v e steun van Nederlandse z i j d e 
verdienen. Verder moeten d i t j a a r voor het eerst 
negen uiteenlopende belangen onder een communau
t a i r e noemer worden gebracht. 
Een derde punt dat de aandacht v e r d i e n t i s dat de 
Europese Commissie met haar v o o r s t e l l e n beoogt een 
b i j d r a g e t e l e v e r e n aan de i n f l a t i e b e s t r i j d i n g . 
Ten s l o t t e acht spreker de inkomenspolitieke aspec
ten van de v o o r s t e l l e n van grote betekenis. 
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Het i s echter de vraag of de gedachte van de Commissie 
om, uitgaande van de meerwaarde van de munt i n de Bene-
l u x l a n d e n , de compenserende bedragen i n één stap op te 
h e f f e n , gevolgd moet worden. Denkbaar i s ook dat het 
v o l l e d i g op e lkaar afstemmen van het monetaire en 
het l a n d b o u w p r i j s b e l e i d beter kan geschieden i n het ka
der van de o n t w i k k e l i n g van de EMU. Met name D u i t s l a n d 
w i j s t een k o p p e l i n g tussen de vast te s t e l l e n landbouw
p r i j z e n en maatregelen t o t h e r s t e l van het eenheids-
p r i j s n i v e a u van de hand. Merkwaardig i s overigens dat 
de op o n t k o p p e l i n g g e r i c h t e motie van de g a u l l i s t e n n i e t 
van Duitse kant werd gesteund. I n de l i d s t a t e n met 
een s terke muntwaarde worden de p r i j z e n door de 
Commiss ievoors te l len nog hoger. Voor het Verenigd 
K o n i n k r i j k betekenen de Commissievoorste l len een v e r 
g r o t i n g van h e t i n f l a t i e p r o b l e e m . 

Van Nederlandse k a n t i s t o t dusver een m i d d e n p o s i t i e 
ingenomen omdat spreker de Commissievoorstel len voor 
wat b e t r e f t de inkomensontwikkel ing i n de Nederlandse 
landbouw op bepaalde punten onvoldoende acht . Het i s 
o n b i l l i j k van de landbouwsector een e e n z i j d i g e b i j 
drage t e v r a g e n i n de s t r i j d tegen de i n f l a t i e . 

Samenvattend s t e l t spreker dat er i n i e d e r geval een 
o p l o s s i n g moet worden gevonden em dat k o p p e l i n g i n 
p r i n c i p e w e l a a n t r e k k e l i j k i s , maar n i e t i n de v o o r 
geste lde omvang. Gedacht zou kunnen worden aan een 
gematigde s tap i n de r i c h t i n g van de e e n h e i d s p r i j z e n , 
zodat er r u i m t e o v e r b l i j f t om tegemoet te komen aan 
r e d e l i j k e v e r l a n g e n s t o t beperkte p r i j s v e r h o g i n g e n 
i n guldens, met name v o o r de s e c t o r akkerbouw. 

M i n i s t e r B o e r t i e n v r a a g t o f h e t de i n t e n t i e 
van h e t Europese Parlement i s geweest door h e t n i e t 
geven v a n een advies de Raad te v e r h i n d e r e n een be

s l u i t te nemen. 
De heer Sassen vermoedt dat het Parlement 

deze i n t e n t i e h e e f t gehad. Spreker acht deze s t e l l i n g -
name j u r i d i s c h n i e t houdbaar. 

M i n i s t e r Schmelzer i s h e t hiermede eens. 
De Raad moet de p o l i t i e k e consequenties beoordelen 
en z e l f s t a n d i g b e s l i s s e n "na r a a d p l e g i n g van de 
v e r g a d e r i n g " conform a r t . 4 3 van h e t EEG-verdrag. 

M i n i s t e r Langman meent dat Nederland_zonder 
voorbehoud akkoord zou moeten gaan met de Commissie
v o o r s t e l l e n . A l s argumenten worden door spreker ge
noemd, dat p r i j s v e r h o g i n g e n d ie m a t i g u i t v a l l e n spe
c i a l i s a t i e bevorderend z i j n en dat er een a n t i - f l a t i e 
e f f e c t van u i t g a a t . Verder wordt er geen p r o d u c t i e 
v e r h o g i n g door g e s t i m u l e e r d en de Amerikanen worden er n i 
door ontstemd. D i t l a a t s t e draagt b i j t o t het v e r k r i j 
gen van een g u n s t i g e r k l i m a a t aan de vooravond van de 
GATT-onderhandelingen. Extra-verhogingen voor de ^ 7 
kerbouw zou spreker n i e t w i l l e n vragen omdat F r a n k n j K 
dan g e s t i m u l e e r d w o r d t om m e l k p r i j s v e r h o g i n g e n te 
v e r l a n g e n . 
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De m i n i s t e r s Nel issen en Schmelzer s l u i t e n 
z i c h aan b i j de o p v a t t i n g van m i n i s t e r Langman. M i n i s 
t e r Schmelzer w i j s t d a a r b i j op h a n d e l s p o l i t i e k e r e -
per cülTsTêirTTj extra-verhogingen i n de akkerbouw en 
op de p o s i t i e van de Commissie. 

M i n i s t e r Boersma zou voorop w i l l e n s t e l l e n 
dat eventuele extra-verhogingen s l e c h t s kunnen wor
den gegeven binnen een k l e i n e marge van 0,5$, hooguit 
1$. I n d i e n de Raad conform de Commissievoorstel len 
zou vasthouden aan de k o p p e l i n g , zou spreker m o e i l i j k 
akkoord kunnen gaan met de b e v r i e z i n g van de p r i j z e n 
i n de akkerbouw. D i t l a a t s t e u i t b i l l i j k h e i d en op 
r e c h t v a a r d i g h e i d s g r o n d e n . Vasthouden aan z i j n v i e r 
eerdergenoemde u i tgangspunten betekent voor spreker 
nog n i e t dat e l k n a t i o n a a l element ondergeschikt ge
maakt moet worden aan het s t r e v e n om t o t een commu
n a u t a i r akkoord te komen. H i j i s b e r e i d te s t r e v e n 
naar een verdere m a t i g i n g van de Commissievoorstel len 
i n de s e c t o r melk, maar voor de akkerbouw kan n i e t 
worden v o l s t a a n met een verhoging van 2,76$. H i j zou 
op d i t punt enige manoeuvreerruimte w i l l e n hebben 
en z i c h overigens wat op de achtergrond w i l l e n hou
den b i j h e t eerste gevecht tussen F r a n k r i j k , h e t Ver
enigd K o n i n k r i j k en de Bondsrepubl iek . 

M i n i s t e r Langman meent dat n i e t ges tree fd 
moet worden naar inkomerishandhaving voor ondernemers, 
ongeacht de v r a a g naar hun produ'kten. E f f i c i ë n t e 
producenten a l s F r a n k r i j k z i j n zeer wel i n s t a a t de 
voedergranenmarkt t e v o o r z i e n . Spreker w i j s t er 
v o o r t s op dat de inkomens i n de akkerbouw f . 3 7 . 0 0 0 
bedragen tegen f . 2 7 . 0 0 0 i n de v e e t e e l t s e c t o r ; ook 
u i t d i e n hoofde i s er geen reden een v e r h o g i n g van 
de a k k e r b o u w p r i j z e n aan de orde te s t e l l e n o f te 
ondersteunen. 

M i n i s t e r Boersma w i j s t erop dat a l s gevolg 
van de onzekere m o n e t a i r e s i t u a t i e d i e nog geruime 
t i j d kan v o o r t d u r e n de landen met de s t e r k s t e munt 
e e n z i j d i g de l a s t e n moet dragen. I n de Landbouwraad 
i s spreker ingegaan tegen m i n i s t e r E r t l , d ie s t e l d e 
dat h i j n i e t s t e maken h e e f t met de monetaire p r o 
blemen. Ook de landbouw l e v e r t z i j n b i j d r a g e t e r 
o p l o s s i n g van de moneta i re problemen, maar men 
moet ook i n de landbouw een verantwoord s o c i a a l be
l e i d kunnen b l i j v e n v o e r e n . 

M i n i s t e r Langman antwoordt h i e r o p dat de 
monetaire en landbouwproblemen i n e l k a a r geschoven 
moeten worden. Men moet de p r o d u k t i e s t r u c t u r e n aan
passen aan de monetaire v e r a n d e r i n g e n . Sociale p r o 
blemen moeten op een andere manier worden opge lost , 
n i e t v i a h e t pr i jsmechanisme. Uitgaande van de door 
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m i n i s t e r Boersma genoemde smalle marge zou een op
l o s s i n g kunnen worden gevonden door de afbraak van 
de compenserende bedragen te beperken t o t 1,76$ of 
2,26$ i n p l a a t s van 2,76%, Hierdoor ontstaat voor 
de Nederlandse delegatie een marge van 0,5 - 1$. 

M i n i s t e r Nelissen kan zich a a n s l u i t e n " b i j 
het betoog van m i n i s t e r Langman. Spreker he r i n n e r t 
aan de grote aandacht voor landbouwproblemen b i j 
het nemen van monetaire beslissingen; er bestaat 
een d u i d e l i j k e wisselwerking tussen landbouw en 
monetair b e l e i d . Sprekers voornaamste bezwaar t e 
gen een Nederlands p l e i d o o i voor extra-verhogingen 
voor akkerbouw i s dat F r a n k r i j k dan een t r o e f i n 
handen wordt gegeven om de m e l k p r i j z e n te verhogen, 
met de consequentie dat èn de graanprijzen èn de 
m e l k p r i j z e n omhoog gaan. 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t informeert hoe de 
kansen l i g g e n voor een b e s l u i t i n de a. s. Raad of 
dat eerder gerekend moet worden op een b e s l u i t v o r 
ming i n twee fasen. 

M i n i s t e r Boersma merkt op dat z i c h i n de 
a. s. Raadszitting d r i e mogelijkheden kunnen voordoen. 
De eerste i s dat de meerderheid van de Raad b e s l i s t 
t o t ontkoppeling. De Commissie h e e f t gesteld dat i n 
dat geval haar v o o r s t e l l e n opnieuw moeten worden be
keken. Spreker i s het daarmee eens. 
Een andere m o g e l i j k h e i d i s dat de koppeling v o l l e d i g 
wordt geaccepteerd. I n dat geval acht spreker enige 
ruimte voor akkerbouw noodzakelijk. Als derde moge
l i j k h e i d noemt spreker dat de Raad i n p r i n c i p e de 
koppeling aanvaardt, maar n i e t i n de omvang die de 
Commissie v o o r s t e l t . Ook i n dat geval acht spreker 
enige marge n o o d z a k e l i j k voor de Nederlandse delegatie. 
Aangezien de Landbouwraad op 16 en 17 a p r i l de be
sprekingen z a l v o o r t z e t t e n bestaat de m o g e l i j k 
h e i d t u s s e n t i j d s opnieuw de Nederlandse p o s i t i e te 
bepalen. 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t concludeert h i e r u i t 
dat nader o v e r l e g m o g e l i j k z a l z i j n . 

M i n i s t e r Langman i s van oordeel dat m i n i s 
t e r Boersma t e n behoeve van enige p r i j s v e r h o g i n g i n 
guldens voldoende manoeuvreerruimte kan v e r k r i j g e n 
door b i j g e d e e l t e l i j k e ontkoppeling de r e v a l u a t i e 
aanpassing van 2,76$ te verlagen met 0,5$ t o t 1$. 
Er z i j n dan p r i j s v e r h o g i n g e n per produkt m o g e l i j k 
met a l s bovengrens de eerdergenoemde 2,76$. 

M i n i s t e r Nelissen acht een geringe v e r l a 
ging van de revaluatie-aanpassing de minst onaan
t r e k k e l i j k e weg om voor een produktsgewijze p r i j s 
verhoging enige r u i m t e te scheppen. 



Zeer Geheim - 6 - REZ 
6 a p r i l 1973 

M i n i s t e r Boersma wenst n i e t voor a l l e pro¬
dukten een ruimte van 0,5$ t o t 1$ te creëren. Het 
gaat hem met name om enige p r i j s v e r h o g i n g voor tarwe 
en s u i k e r b i e t e n . Als het de bedoeling van mi n i s t e r 
Lahgman i s b i j g e d e e l t e l i j k e ontkoppeling een ruimte 
te scheppen i n Nederlandse v a l u t a met 2,76$ als bo
vengrens zou spreker daaraan weinig behoefte hebben. 

De heer Van Nes meent dat de i n de v i s i e van 
m i n i s t e r Langman met name voor melk gecreëerde ruimte 
bepaald te groot zou z i j n . De essentie van m i n i s t e r 
Langmans benadering i s dat b i j g e d e e l t e l i j k e ont
koppeling een p r i j s v e r h o g i n g i n guldens mogelijk 
wordt, g e l i m i t e e r d t o t 2,76$. M i n i s t e r Langman merkt 
op dat i n z i j n o p v a t t i n g ook moet worden gel i m i t e e r d 
co"nform de p r i j s v o o r s t e l l e n van de Commissie die i n 
t a c t moeten b l i j v e n . De heer Van Nes zou i n dat 
geval de voorgestelde tweede verhoging van de r i c h t 
p r i j s voor melk met 2$ per 16 september a.s. w i l l e n 
vervangen door een verhoging met 1$ per 1 mei a.s.. 
Voor het overige b i e d t de benadering van m i n i s t e r 
Langman i n geval van g e d e e l t e l i j k e ontkoppeling de 
del e g a t i e voldoende ruimte om op de achterhand te 
opereren en waar m o g e l i j k een bemiddelende r o l te 
spelen. 

De v o o r z i t t e r ( m i n i s t e r Schmelzer) consta
t e e r t na rondvraag dat de raad m i n i s t e r Boersma de 
v r i j h e i d l a a t i n t e stemmen met een einddatum voor 
het h e r s t e l van het eenheidsprijsniveau. Spreker 
s t e l t de volgende conclusies voor: 

1°. I n d i e n de EEG-raad zou b e s l u i t e n t o t ontkoppeling 
van de p r i j s v o o r s t e l l e n en de maatregelen t o t her
s t e l van het eenheidsprijsniveau i n de Gemeenschap, 
z a l de d e l e g a t i e z i c h a a n s l u i t e n b i j het standpunt 
van de Commissie, dat dan de p r i j s v o o r s t e l l e n her
z i e n moeten worden. 

2°. I n d i e n de EEG-raad de koppeling i n p r i n c i p e zou 
-aanvaarden, maar n i e t i n de mate die de Commissie 
v o o r s t e l t , z a l de dele g a t i e streven naar een 
reval u a t i e a a n p a s s i n g van 1,76$ t o t 2,25$, waar
b i j voor het overige de p r i j s v o o r s t e l l e n van de 
Commissie i n t a c t zouden moeten b l i j v e n , z i j het 
dat de voorgestelde tweede verhoging van de r i c h t 
p r i j s voor melk met 2$ per 16 september^a.s. zou 
kunnen worden vervangen door een verhoging met 1$ 
per 1 mei a. s. • 

De raad b e s l u i t aldus. 
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M i n i s t e r Nelissen "brengt het Commissievoor
s t e l met betrekking t o t de consumentensubsidie voor 
boter t e r sprake waartegen h i j - nog afgezien van 
z i j n bedenkingen tegen z e l f s g e d e e l t e l i j k e f i n a n c i e r i n g 
ten l a s t e van het EOGFL - principiële bezwaren hee f t . 

M i n i s t e r Boersma merkt op dat het h i e r gaat 
om de vraag wat u i t f i n a n c i e e l oogpunt a a n t r e k k e l i j k e r 
i s : v e r g r o t i n g van de boterberg of s t i m u l e r i n g van het 
bot e r v e r b r u i k . 

De heer Van Nes deelt mede dat op verzoek van 
de coördinatiecommissie am b t e l i j k overleg h e e f t p l a a t s 
gevonden over de financiële gevolgen. Als geen consu
mentensubsidie wordt gegeven, z a l de boterberg met 
40..000 ton toenemen. Met subsidie kan 40-»000 ton 
boter binnen de Gemeenschap worden afgezet. Voor het 
EOGFL z i j n de l a s t e n i n beide gevallen g e l i j k . 

M i n i s t e r Nelissen v i n d t dat n i e t a l l e e n naar 
de financiële aspecten moet worden gekeken. Het gaat 
spreker v o o r a l om de principiële vraag of men s t r u c 
t u r e l e overschotten met subsidie moet a f z e t t e n dan wel 
de pr o d u k t i e moet afstemmen op de vraag. Spreker z i e t 
het Commissievoorstel a l s een g e v a a r l i j k precedent 
op een weg die Nederland gelukkig h e e f t v e r l a t e n . 

M i n i s t e r Boersma merkt op dat er reeds pre
cedenten bestaan: koelhuisboter, soldatenboter, ban-
ketbakkersboter. Aan de andere k-ant worden ook produ
centensubsidies gegeven, b i j v o o r b e e l d voor rundvlees 
om de omschakeling te stimuleren. Spreker zou de Com
missie w i l l e n volgen, zonder d i t a l s precedent te zien 
voor andere produkten. 

M i n i s t e r Langman s t e l t voor akkoord te gaan 
met de Commissievoorstellen, mits de Raad instemt met 
een v e r k l a r i n g dat het h i e r gaat om een éénmalige be
s l i s s i n g voor de duur van één j a a r . De Commissie zou 
d a a r b i j u i t g e n o d i g d kunnen worden zodanig p r i j s 
v o o r s t e l l e n te doen, dat d i t soort problemen z i c h i n 
de toekomst n i e t meer z a l voordoen. 

M i n i s t e r Boersma zou akkoord kunnen gaan 
met een éénmalige b e s l i s s i n g onder aantekening dat een 
eventuele c o n t i n u e r i n g van deze maatregel opnieuw t e r 
b e s l i s s i n g aan de Raad moet worden voorgelegd. Spreker 
v e s t i g t de aandacht op het voornemen van de Commissie 
om i n oktober een reeks v o o r s t e l l e n t o t w i j z i g i n g van 
het landbouwbeleid aan de Raad voor te leggen. 

M i n i s t e r Nelissen handhaaft z i j n p r i n c i 
piële bezwaren tegen de voorgestelde maatregel. H i j i s 
be r e i d z i c h neer t e leggen b i j een compromis a l s ge
formuleerd door m i n i s t e r Langman op voorwaarde dat daar
aan wordt toegevoegd dat het EOGFL maximaal 50^ van de 
l a s t e n z a l dragen. 
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De minister-president s t e l t de volgende conclusie voor: 
De delegatie kan instemmen met de voorge

stelde consumentensubsidie voor boter op voorwaarde dat 
dat de Raad u i t s p r e e k t dat deze maatregel een eenmalig 
karakter heeft, s l e c h t s voor één j a a r z a l gelden en 
voor n i e t meer dan de h e l f t gefinancierd wordt u i t 
het EOGFL. 

De raad b e s l u i t aldus. 
De steunmaatregelen ten gunste van de agra

riërs i n de berglanden en andere minder begunstigde 
gebieden z u l l e n nader worden besproken i n de minis
t e r r a a d van 6 a p r i l 1973* 

Rondvraag 

Geen onderwerpen. 

De S e c r e t a r i s , 

Aldus v a s t g e s t e l d 
i n de v e r g a d e r i n g 
van 26 a p r i l 19 73, 
De M i n i s t e r - P r e s i d e n t , 

Voor deze, 


